

Day of Oceans

Tag des Meeres

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

At 6/8 is the annual Day of Oceans initiated by UN. Aim of this day is to get worldwide attention for current challenges connected with the oceans.

Square dancers could celebrate this day too if our callers use very often the calls „Pass the ocean“ „Pass the Sea“ and „Dive thru“.

Maybe this day is an occasion for a special club night of the Ocean Wave Square Dancers in Wilhelmshaven or the Pass the Ocean SDC Cuxhaven, eventually even on a boat trip.



And the animal dancers of the Little Lobsters, Funny Fishes and Funny Dolphin Twirlers could also celebrate the Day of Oceans with a special club night.

Am 8.6. ist jährlich der UN-Tag des Meeres. Ziel des Tages ist es daher, weltweit Aufmerksamkeit für aktuelle Herausforderungen im Zusammenhang mit den Ozeanen zu erlangen.

Wir Square Dancer können den Tag ebenfalls feiern, indem unsere Caller besonders häufig „Pass the ocean“ und „Pass the Sea“ callen. Und „Dive thru“ passt auch zum Thema.

Vielleicht ist dieser Tag ein Anlass für eine Special Club Night (SCN) der Ocean Wave Square Dancers in Wilhelmshaven oder des Pass the Ocean SDC Cuxhaven, eventuell sogar bei einem Schiffsausflug.

Auch die tierischen Tänzer von the Little Lobsters, Funny Fishes und Funny Dolphin Twirlers könnten den Tag des Meeres mit einer SCN feiern.

